

氣候數據申請表格 Request Form for Climatological Data

申請者 Applicant

姓名 Name	<input type="checkbox"/> Dr. 博士 <input type="checkbox"/> Mr. 先生 <input type="checkbox"/> Mrs. 太太 <input type="checkbox"/> Miss 小姐 <input type="checkbox"/> Ms 女士
電話號碼 Telephone Number	
電子郵件地址 Email Address	
團體／公司名稱 Organization / Company Name <small>(可選擇不填寫) (optional)</small>	

資料選項 Data Selection

觀測站 Station	氣象要素 Meteorological Element	數據頻率 Data Frequency	數據時段 Data Period	
			開始日期 Start Date	結束日期 End Date

高空探測數據（要素／數據時段）：

Upper-Air Radiosonde Data (Elements / Data Period):

其他自動氣象站／數據／資料（例如：警告信號記錄，閃電定位資料等）：

Other Automatic Weather Station / Data / Information (e.g. signal / warning record, lightning location information, etc.):

是否需要天氣報告證明書？

With certified weather reports?

是 Yes 否 No

備註：

Remark:

請把填妥的表格郵寄／傳真／電郵至：

Please send/fax/email the completed form to:

香港天文台

九龍彌敦道 134A

香港天文台台長

(經辦人：氣候資料服務組)

Director of the Hong Kong Observatory

134A Nathan Road, Kowloon, Hong Kong

(Attention: Climatological Services Section)

傳真號碼：(852) 2377 3472

Fax No.: (852) 2377 3472

電郵地址：climat@hko.gov.hk

Email address: climat@hko.gov.hk

備註：

Note:

- (i) 有關部門會按照處理及複製所需數據/資料的成本收費，並預先告知所需費用。
A charge reflecting the cost of processing and reproducing the data / information concerned may be levied. The department will advise you in advance of any such charge.
- (ii) 你或需要提供更多資料，以協助我們回應你的申請。如你未能提供足夠資料，有關部門可能無法處理你的申請。
You may be asked to provide additional information to help us meet your request. The department may not be able to process your application if you do not provide sufficient information.
- (iii) 你所提供的資料將用於處理有關你申請索取資料的事宜上。有關資料可能會送交其他部門/機構作同樣用途。
The personal information provided will be used for processing your request. It may be divulged to other departments/agencies for the same purpose.

個人資料〔私隱〕條例通知：

Personal Data (Privacy) Ordinance Notification :

閣下提供的個人資料只會作為氣候資料索取目的之用。根據個人資料〔私隱〕條例第18、第22及附表1內第6原則的規定，你有權要求查閱及更正所提供的個人資料。

The personal data provided by means of the form will be used for climatological data request purpose. You have the right to request access to and to correct personal data in accordance with section 18, 22 and Principle 6 of Schedule 1 to the Personal Data (Privacy) Ordinance.

簽署：

Signature:

日期：

Date: